
نیکـزاد: مـدیران منصـوب دولـت
جدیـد، سیاسـت وفـاق را پیـاده

کنند
نایب رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: مدیران منصوب دولت جدید باید از میان نیروهای بومی

انتخاب شده و سیاست وفاق مدنظر رییس جمهور را پیاده کنند.

به گزارش خبرنگار ایرنا، علی نیکزاد  در آیین گرامیداشت روز
دانشجو در دانشگاه آزاد اسلامی واحد اردبیل با بیان اینکه دانشجو
نماد بیداری و دشمن شناسی است ، اظهار کرد: به قول شهید بهشتی،
دانشجو موذن جامعه است و اگر موذن خواب بماند جامعه خواب خواهد

ماند.

وی اضافه کرد: امام امت فرموده بود که دانشآموزان و دانشجویان
باید مسائل دنیا را تحلیل کنند و رهبر معظم انقلاب اسلامی نیز با

عبارت العلم سلطان، به جایگاه دانشجو و دانایی تاکید داشتهاند.

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه در پاسداشت شهدای علمی
کم کاری شده است، افزود: اگر بخواهیم زندگی کنیم اولا نباید به هر
بهایی زندگی کنیم علاوه بر این باید تاوان زندگی دارای بها و ارزش

را بپردازیم.

اگر رئیس جمهور بودم حل مشکلات را به دانشگاه میسپردم

نیکزاد با تاکید بر لزوم نقشآفرینی دانشگاه در حل مسائل جامعه
اظهار کرد: اگر رئیس جمهور بودم هر مشکل جامعه را به یک دانشگاه
میدادم تا دانشگاهیان در حل مسائل کشور به طور کامل سهیم باشند.

وی با اشاره به فعالیت مجلس شورای اسلامی طی هفت ماه اخیر گفت: در
تاریخ جمهوری اسلامی یک بار در مجلس پنجم و بار دیگر در مجلس فعلی

به همه نمایندگان رای اعتماد داده شده است.

نماینده مردم اردبیل، سرعین، نیر و نمین در مجلس شورای اسلامی
ادامه داد: در این هفت ماه موضوعات مهمی همچون قانون شوراهای
اسلامی شهر و روستا در دستور کار مجلس بوده است علاوه بر این در
اتفاقات مهم مجلس در راستای ایفای وظیفه نظارتی خود در صحنه حضور
داشته است از جمله در موضوع معدن طبس، مساله را از نزدیک پیگیری
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کردم.

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به اقدامات انجام شده در
استان طی هفت ماه اخیر گفت: در استان اردبیل در این مدت شاهد
افتتاح مجموعه آموزشی دارالفنون بودیم و کارهای زیربنایی با قوت
دنبال میشود ، ضمن اینکه در این مدت با ۲۵ هزار نفر دیدار کرده و

در پی رفع و رجوع کارهایشان برآمدهام.

از انتصابات عبور کنیم تا آخر مشکلی در مجمع نمایندگان استان
نخواهیم داشت

نیکزاد خاطرنشان کرد: در این دوره مجمع نمایندگان استان اردبیل
به معنی واقعی با هم همکاری میکنند و اگر از موضوع انتصابات عبور

کنیم تا آخر مجلس، مشکلی نخواهیم داد.

نماینده مردم اردبیل، نمین، نیر و سرعین در مجلس شورای اسلامی در
بخش دیگری از سخنانش در پاسخ به سوالی در خصوص حضور محمدجواد
ظریف در دولت، اظهار کرد: طبق قانون خدمات کشوری اگر فردی خودش
جزو مقامات کشور باشد و فرزندش تابعیت کشور دیگر را داشته باشد
نباید وارد دولت شود و البته این به این معنا نیست که کسی یا

فرزندش به خارج نرود.

وی ادامه داد: ۲۰۷ نماینده آن را رد کردند که شخصی با آن شرایط
جزو مقامات باشد بنابراین باید ظریف در دولت شرکت نمیکرد و البته

اختیار این را دارد که به دولت پزشکیان مشورت بدهد.

نماینده مردم اردبیل، نمین نیر و سرعین در مجلس شورای اسلامی
اضافه کرد: اگر قانون احترام نداشته باشد سنگ روی سنگ بند نمیشود
و چون فرزند ظریف تابعیت کشور دیگر را دارد امروز این سوال مطرح

است که ظریف با چه استناد قانونی در دولت نشسته است!؟

نیکزاد گفت: اگر دوست دارید از تجربه ایشان استفاده کنید، این
مشکلی ندارد. اما خود ایشان میداند که برخی مباحث که در سطح بالا
باید مذاکره شود در اختیار دولت و مجلس نیست و دانشجویان باید

بخواهند که آقای ظریف قانون را رعایت کند.

 

نظر نایب رئیس مجلس درباره لوایح مرتبط با FATF و لایحه بودجه



نایب رئیس مجلس شورای اسلامی در پاسخ به سوال دیگری درباره لوایح
مرتبط با FATF گفت: تایید لوایح مرتبط با FATF به معنای این است
که حزب الله و حشدالشعبی تروریست است در حالی که شهید سیدحسن
نصرالله، حزبالله را برای جلوگیری از تعدی دشمن به مردم ایجاد

کرده بود. بنابراین قبول FATF، ارزشها را از بین خواهد برد.

وی در پاسخ به سوال دیگری در خصوص لایحه بودجه تصریح کرد: دولت با
کسب اجازه از مقام معظم رهبری ۴۸ درصد منابع را به ۲۰ درصد تبدیل

کرد و با این اقدام اعتبارات عمرانی ۴۹ درصد افزایش یافت.

وی خاطرنشان کرد: بودجه کل کشور ۶ هزار همت است که با احتساب
شرکتهای دولتی به ۱۱ هزار همت میرسد. از این میزان همه ۶ هزار
همت برای پرداخت حقوق و چرخه امور جاری کشور هزینه میشود و فقط

۴۰۰ همت برای حوزه عمرانی گذاشته شده است.

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه تلاش میکنیم مشکلی در
بودجه نداشته باشیم، یادآورشد: نفت و مالیات و اوراق مشارکت -که
در واقع فروش آینده است- و مولدسازیها منابع درآمدی بودجه هستند.

نیکزاد با بیان اینکه شفافیت خاصی در لایحه بودجه دیده نمیشود،
افزود: ما نمیخواهیم شاکله بودجه را به هم بریزیم اما لایحه
مشکلاتی دارد به عنوان مثال، تنها متناسبسازی حقوق بازنشستگان

نیازمند ۷۵ همت منابع است.

وی در عین حال گفت: اگر بتوانیم لایحه بودجه ۱۴۰۴ را با حداکثر
پنج درصد جابجایی از سوی مجلس تصویب کنیم شاید به رشد هشت درصد

دست یابیم.

نماینده مردم اردبیل، نیر، نمین و سرعین در مجلس شورای اسلامی
اظهار کرد: امروز اگرچه سیمای دولت شهید رییسی را سیاهنمایی
میکنند اما در دولت او مولفههای اقتصادی رشد داشت. امروز هم اگر
دولت چهاردهم رشد پنج درصدی را محقق کند، قدردان دولت خواهیم

بود.

نایب رئیس مجلس در پاسخ به علت افزایش شهریه دانشگاهها به خصوص
رشتههای پزشکی و دندانپزشکی دانشگاه آزاد اسلامی گفت: دانشگاه
آزاد اسلامی هر سال ۴۰۰ هزار ورودی دارد که ۲ هزار نفر داوطلبان
پزشکی و دندانپزشکی هستند و دانشگاه طبق اذعان مسئولانش، نمیتواند
شهریه سایر دانشجویان را به پزشکی اختصاص دهد و از آنها کم



بگیرد.

نیکزاد افزود: در حال حاضر ۲ راه برای کاهش اثرات افزایش شهریه
دانشجویان مدنظر وجود دارد؛ اولا به شرط تعهد خدمت در مراکز
درمانی کشور، بخشی از شهریهها تقسیط شود و دوم اینکه شهریه را در
۲ ترم اخذ کنند که رئیس دانشگاه آزاد اسلامی دنبال این موضوع است.

معلمان فقط باید در دانشگاه فرهنگیان تربیت شوند

نیکزاد در پاسخ به سوال دیگری درباره مدیریت دانشگاه فرهنگیان
گفت: دغدغه مجلس این است که معلمان از طریق دانشگاه فرهنگیان
تربیت و جذب شوند و در صورت لزوم از ظرفیت بازنشستههای آموزش و
پرورش استفاده شود. علاوه بر این همه کسانی که با قراردادهای
متنوع با آموزش و پرورش همکاری میکردند باید از طریق دانشگاه

فرهنگیان ساماندهی شوند.

وی با بیان اینکه رفاهیات آموزش و پرورش هم باید جدی گرفته شود،
ادامه داد: مدرسهداری مسئولان کاری غلط است و باید مشکلات تربیت
معلــم و فرهنگیــان رفــع شــود و البتــه در تربیــت معلمــان بایــد
استانداردهای لازم لحاظ شود و مجلس در کمک به آموزش و پرورش و

فرهنگیان کم نخواهد گذاشت.

دخالتی در انتصابات ندارم/ هرچه به من منتسب میکنند از من بپرسید

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: در مجلس یازدهم زمان دولت
انقلابی قرار شد نیروهای انقلاب در موضوع انتصابات، با استاندار به
توافق برسند و آن موقع حضرت آقا نفرموده بودند که نمایندگان در
انتصابات دخالت نکنند و البته ایشان تأکید کرده بودند که

نمایندگان، امنای ملت هستند و باید مشورت بدهند.

نیکزاد اضافه کرد: بعد از فرمایش مقام معظم رهبری هرگز در
انتصابات وارد نشدهام و البته مدیر غیربومی را قبول نداشته و
ندارم و در این موارد نظر میدهم و این دخالت نیست و قسم یاد
میکنم پیش هیچ وزیر و رئیس سازمانی برای انتصاب فرد خاصی

نرفتهام.

وی افزود: زمانی همه علاقهمند به دوست شدن و مراوده با فرزند شهید
رییسی بودند و الان همه به فرزند پزشکیان علاقه نشان میدهند و این
خلاف مروت است و امروز هم هر چه به من منتسب میکنند، از من بپرسید



تا راست و دروغش را با صراحت بگویم زیرا آبرویم را دوست دارم.

نماینده مردم اردبیل، نیر نمین و سرعین در مجلس شورای اسلامی
ادامه داد: به استاندار اردبیل توصیه میکنم برای هر پستی سه نفر

را پیشنهاد کند تا به خوبی تصمیم گیری شود.

وی اضافه کرد: باید در ستاد استانداری نیروی غیربومی را نپذیریم
و آنهایی که از خط قرمز نظام عبور کرده اند هم نباید در این
مناصب حضور یابند و البته باید نیروها طرفدار پزشکیان باشند و

سیاست وفاق را پیاده کنند.

نیکزاد با بیان اینکه خودم را یک هفتم مجمع نمایندگان استان
اردبیل میدانم نه بزرگتر آنها، تصریح کرد: هر کسی آمده حتی به

هرکسی منتسب باشد در صورت تخلف، باید با او برخورد شود.

وی یادآورشد: اینکه در کشور اغلب مسئولان، مرا میشناسند و در
مواردی از من نظر میخواهند به منزله دخالت من نیست در حالی که در
خیلی از موارد از اظهار نظر نیز خودداری میکنم که دخالت تلقی

نشود.

دولت اگر میخواهد بنزین را گران کند، مسئولیتش را بپذیرد

نماینده اردبیل، نیر، نمین و سرعین در مجلس گفت: قانون هدفمندی
یارانهها مترقی است و طبق آن به مرور زمان باید حاملهای انرژی به
فوب خلیج فارس برسد اما در اجرای این قانون کمر مردم هم نباید خم

نشود.

وی ادامه داد: بهترین زمان برای ذخیره انرژی از شهریور تا آبان
است و البته ما هم معطل نبودیم و جلسه گذاشتیم و پیگیر شدیم.

نیکزاد با بیان اینکه دولت اگر میخواهد بنزین را گران کند
مسئولیتش را بپذیرد و از مجلس هزینه نکند، اضافه کرد: درباره
بنزین باید تیمی بیاید با قانونی که در اختیار دارد کار کند.
دولت اگر میخواهد به مردم خدمت کند و بنزین را سامان دهد، جلو ۳۹

میلیون لیتر قاچاق بنزین را بگیرد.

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی با طرح این سوال که مگر با گران کردن
بنزین مصرف کم میشود؟ گفت: نه تنها مصرف کم نمیشود بلکه تورم هم

خواهد داشت.



نماینده مردم اردبیل نمین نیر و سرعین در مجلس شورای اسلامی ادامه
داد: البته در کشور ما صرفهجویی کم است، روشهای علمی لازم است و
انرژی خورشیدی باید پیگیری شود و با همکاری نهادهای حمایتی،

خانوادهها را به سمت استفاده از انرژی خورشیدی سوق دهیم.

وی همچنین گفت: معتقدم حتما قیمت بنزین با شیب لازم باید اضافه
شود و دولت باید عاقبت این کار را ببیند و قیمتها را به روز کنند

اما نگویند که مجلس مانع کار است.

بانکها اراده کنند میتوانند مشکل وام ازدواج را حل کنند/۹۰ درصد
اقتصاد ما بانک محور است

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی در بخش دیگری از سخنانش گفت: بانکها
میلیاردها ریال تسهیلات میدهند اما گیر داده اند به وام ازدواج و

با این شرایط روزی فرا میرسد که جمعیت پیرتر شود.

وی با بیان اینکه بانکها اگر اراده کنند میتوانند مشکل را حل
کنند، ادامه داد: دوستان نمیخواهند این وام را بدهند وگرنه بار
مالی زیادی برای بانکها ندارد و از دولت هم مجلس را مخاطب قرار
میدهند در حالی که مجلس مخالف پرداخت وام ازدواج و فرزندآوری

نیست.

نیکزاد با بیان اینکه ۹۰ درصد اقتصاد ما بانک محور است، اضافه
کرد: اگر منابع نداریم مشکلی نیست اما بانکی که با داشتن منابع

مالی به فرزند آوری و ازدواج وام نمیدهد به چه درد می خورد؟

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: مردم از تورم در رنج
هستند و باید چرخ اقتصاد بچرخد و سیستم بانکی به داد آن برسد و
مشکل امروز ما اقتصاد و معیشت مردم است و دولت به جای پرداختن به
حاشیهها باید وارد میدان شود و موضوع گرانی و معیشت مردم را با

کمک مجلس حل کند.

وی تاکید کرد: با توجه به مباحث بین المللی باید موضوع معیشت را
جدی بگیریم و اما متاسفانه به جای آن، به موضوعات حاشیهای همچون
قانون حجاب و فیلترینگ تمرکز میشود و البته در جای خود به آنها

نیز باید پرداخت.

استان اردبیل با ۱۲ شهرستان در شمال غرب ایران واقع شده است و
بیش از ۱۴ هزار دانشجو در واحدهای دانشگاه آزاد اسلامی این استان



مشغول تحصیل هستند.


